



စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏ကြေညာချက်
စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏
အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်ပါတ်သက်သောရည်ရွယ်ချက်များ

အစိုးရသည် စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းနှင့်တရားမဝင်ကိုယ်ကျင့်တရားအမျိုးမျိုးကို ကန့် ကွက်ရာ၌ အစိုးရစီမံခန့် နှုမူစနစ်ကို ဟန်ချက်ညီညီ ဖော်ဆောင်ပေးသည့် အမျိုးသားအဆင့်မဟာဗျူဟာ တစ်ရပ်ကို ဖွဲ့ စည်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းတားဆီးကာကွယ်ရေး အစီအမံများ ချမှတ်ပါသည်။ ရုံးဌာနတွင် စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းအမျိုးမျိုးကို နှိမ်နင်းရေး၊ ကာကွယ်ရေး၌ အရေးကြီးသောနည်းဗျူဟာတစ်ခု ဖြစ်သည်။ ထို့ နောက် ယန္တရားနှင့်စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းအမျိုးမျိုး ကာကွယ်ရေးစနစ်ကို အရည်အသွေးရှိအောင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲပါသည်။ အမျိုးသားအဆင့် မဟာဗျူဟာအရမဟာစီမံချက်နှင့်အညီ ဖြစ်ပါသည်။

စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းနှင့်တရားမဝင်ကိုယ်ကျင့်တရားအမျိုးမျိုးကို ကန့် ကွက်ရာအချက်သည် စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏လုပ်ငန်းဆောင်တာများတွင် အကျင့်စာရိတ္တနှင့်ပွင့်လင်းမြင်သာမှုကို မြှင့်တင်ရန်အတွက် စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏လည်ပတ်လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ဖြစ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့ ၊ တွဲဖက်အမှုထမ်းများနှင့်ပြည်သူလူထုနှင့် စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ပါတ်သက်သောရည်ရွယ်ချက်များကို ဟု စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးသည် ကြေညာပါသည်။

စမ္မတစခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏လုပ်ငန်းဆောင်တာ များတွင် တရားမျှတမှုအတိုင်း ရိုးသားဖြောင့်မှတ်စွာ စီမံခန့် ခွဲကာ ပြည်သူ့ အကျိုးစီးပွားကို လိုက်နာရန် အရေးကြီးသည်။ စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းတားဆီးကာကွယ်ရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းသည် ခိုင်မာမှု ရှိပေးရန် စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းအမျိုးမျိုးကာကွယ်ရေးစနစ်ကို ဖော်ဆောင်သည်။

ထို့ အပြင် တာဝန်ယူမှုကို လက်ခံရန် အဆင်သင့်ရှိသောစနစ်ဖြင့် အဖွဲ့အစည်းယဉ်ကျေးမှုကို ဖန်တီးစေပါသည်။ စစ်ဆေးခံရပါက သင်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်အရာအတွက် သင်တာဝန်ယူရန် အသင့်ဖြစ်နေပါသည်။ စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းနှင့်တရားမဝင်ကိုယ်ကျင့်တရားအမျိုးမျိုးကို တွေ့ မြင်ပါက လုံးဝ ရှောင်ခြင်း မလုပ်ရပြီး စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းရပ်တန့် အောင် အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမယ်။

ပြီးတော့ ပြည်သူပြည်သားအားလုံး ဝန်ဆောင်မှု မျှတညီမျှမှု၊ ဘက်မလိုက်မှုဖြင့် ကျခံစေရန် လှုပ်ရှားမှုတွင် အကျိုးစီးပွားကွဲလွဲမှုများ ရှိနေသည်ကို တွေ့ မြင်နိုင်သည့် လက်ရှောင်သည်။ စမွတ်စခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးသည် ယုံကြည်မှုကို ဖန်တီးပေးပါ သည်။

ယခုထုတ်ပြန်ကြေညာချက်သည် အသိအမှတ်ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်၍ အားလုံးပါဝင်ကျင့်သုံးကြရပါမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ၊ ၁၀ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာပါသည်။

Handwritten signature

(ဗဒင် ဓမ္မစန်ဝမ်း)

စမွတ်စခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးချုပ်